
Algemene Vragen ingevolge artikel 89 Waterschapswet – PvdA – Kwijtschelding en Cocencus  25.0379084 

          
 
 
 

 

algemene vragen   

ingevolge artikel 89 Waterschapswet 

 

Aan Aan het Dagelijks Bestuur/voorzitter 

 

Datum 

 

25-3-2025 / Beantwoording 15 april 2025 
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Onderwerp 

 

Kwijtschelding en Cocensus 

Toelichting 
(indien van toepassing) 

 

HHNK werkt samen met 16 gemeentes op het gebied van 

kwijtschelding.  Voor alle 10 HHNK gemeentes die hun belastinginning 

regelen via Cocensus, is er geen samenwerking met HHNK over de 

kwijtschelding. De lokale PvdA-fractie in Landsmeer heeft recentelijk 

vragen gesteld (d.d. 27/2/2025) aan de gemeente over de 

beweegredenen van Cocensus om niet samen te werken op dit gebied. 

Het gegeven antwoord hierop was: 'Cocensus heeft in het verleden 

voor 1 deelnemer deze samenwerking gekend, welke niet succesvol 

was omdat niet in alle gevallen dezelfde zogenaamde 

belastingplichtigen worden aangeslagen. Hier kwam en komt bij dat 

zowel HHNK als de afzonderlijke gemeenten een afzonderlijk besluit 

over de betreffende aanvraag nemen. Kwijtschelding voor HHNK 

betekent niet automatisch kwijtschelding voor de betreffende 

gemeente en vice versa.' 

 

Het lijkt vreemd dat het voor individuele gemeentes geen probleem is 

dat de kwijtschelding niet altijd voor dezelfde inwoners geldt, maar dat 

dat voor Cocensus wel een probleem vormt. Daarom heeft de PvdA-

fractie de volgende vragen: 

Vragen/beantwoording 

 

 

1. Is er overleg (geweest) tussen HHNK en Cocensus over 

samenwerking op kwijtschelding, en wat waren de conclusies 

hiervan? Met name zijn we geïnteresseerd of er redenen zijn 

waarom er voor Cocensus wel onoverkomelijke problemen (lijken 

te) zijn en voor de individuele gemeentes niet. 

Antwoord:  

Een jaar of 10 geleden is er meerdere keren overleg geweest over het 

samenwerken op het gebied van kwijtschelding.  

Het antwoord van Cocensus klopt grotendeels. Tevens deed het feit 

zich voor dat systemen en processen onvoldoende op elkaar aansloten 

en mede daarom samenwerking in het uitwisselen van 

kwijtscheldingsverzoeken niet goed werkte. Inmiddels zijn wij weer in 

gesprek met elkaar om te verkennen of de situatie inmiddels anders is. 

2. Zo nee, zou u dan alsnog in overleg kunnen/willen treden met 

Cocensus over dit onderwerp en zou met ons de conclusies willen 

delen? 

Antwoord: 

We zijn momenteel in gesprek om te onderzoeken waar en hoe we 

kunnen samenwerken. 

Fractie PvdA 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Portefeuillehouder S. Ruiter 
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